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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Eerder heeft Hart voor Medemblik raadsvragen gesteld over huisvesting asielzoekers en 

statushouders Rijks- en Provinciaal (Z-21-180419). De provincie Noord-Holland voert een 

haalbaarheidsstudie uit voor de huisvesting van statushouders op de locatie in Zwaagdijk-West. 

Inwoners worden niet op de hoogte gehouden over de ontwikkelingen terwijl zij wel allerlei 

activiteiten en werkzaamheden zien rondom het terrein waar een haalbaarheidsstudie wordt 

gedaan. Dit zorgt voor onrust onder de inwoners van Zwaagdijk-West. Het is belangrijk dat inwoners 

op de hoogte worden gehouden van ontwikkelingen rondom Balkweiterhoek 76 en 76A. Hart voor 

Medemblik wil graag het volgende weten: 

 

1.  Graag ontvangen wij een tijdlijn van de stappen die zijn genomen door de provincie en 

gemeente bij de casus de Balkweiterhoek 76 en 76A. 

 

antwoord  Zie de bijlage voor de stappen die de gemeente heeft genomen. 

2. Zijn de vergunning (sloop, asbest etc.) bekendgemaakt via de officiële kanalen?  

a. Hebben de inwoners op dit moment nog de mogelijkheid om bezwaar aan te tekenen? 

Antwoord Op 5 juli 2022 is door de provincie een sloopmelding ingediend, inhoudende de sloop 

kassen, inclusief de daarbij vereiste asbestinventarisatie en een sloopveiligheidsplan. 

Er geldt geen verplichting om sloopmeldingen te publiceren. Al enige jaren worden ze 

niet meer gepubliceerd om de publicatiepagina beknopt en overzichtelijk te houden. 

  

De kas is inmiddels gesloopt. Overigens is tegen een sloopmelding geen bezwaar of 

beroep mogelijk.  

 

3. In welke fase verkeren de plannen? 



 

 

Antwoord Er zijn nog geen plannen, er loopt een haalbaarheidsonderzoek. 

4. Klopt het dat deze momenteel officieel nog steeds in de fase van een 

haalbaarheidsstudie hebben? Zo nee, welke fase dan wel? 

Antwoord Ja 

5. Wanneer is de haalbaarheidstoets afgerond? 

Antwoord Is niet bekend, er is vooraf geen termijn aan gesteld. 

6. Kunt u de toezegging doen dat u de inwoners en de gemeenteraad proactief informeert 

over de uitkomsten van de haalbaarheidstoets alvorens verdere besluiten door de 

provincie en/of het college worden genomen? 

 

Antwoord Wij kunnen slechts toezeggen ons daartoe in te spannen, maar wij zijn in belangrijke 

mate afhankelijk van de informatievoorziening van de provincie, omdat de provincie 

initiatiefnemer is voor het haalbaarheidsonderzoek naar de tijdelijke huisvesting van 

spoedzoekers/statushouders. 

 

7. Is de gemeente volledig op de hoogte van iedere stap die door die provincie wordt gezet 

in deze concrete casus? Graag een toelichting. 

Antwoord Er is vanaf september een periodiek overleg opgestart met de provincie. De gemeente 

blijft daarbij uiteraard afhankelijk van de informatie die de provincie met ons deelt. 

 

8. Wat is er de reden van dat op het terrein in kwestie inmiddels werkzaamheden worden 

verricht, namelijk het verwijderen van een kas? 

Antwoord Conform melding heeft sloop plaats gevonden, de reden is onbekend. 

9. Sluit u uit dat er werkzaamheden worden verricht ten behoeve van opvang voor 

statushouders? 

Antwoord Dat kunnen wij voor de toekomst niet uitsluiten. 

10. Is uw oordeel dat het College van Gedeputeerde Staten van Noord-Holland, de eerder 

uitgevoerde werkzaamheden op het genoemde perceel en de beantwoorde schriftelijke 

Statenvragen (2022-79) in ogenschouw nemend, voldoet aan alle bepalingen in artikel 

167 van de Provinciewet? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 



 

 

Antwoord Artikel 167 Provinciewet gaat over de informatie-uitwisseling tussen Gedeputeerde en 

Provinciale Staten. Oordeelsvorming daarover laten wij graag aan hen.  

 

 


